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Commissie 1 

Notulen                                                                     Zitting van 16 februari 2023 
 

 

 

 

Samenstelling: 

Aanwezig: 
De heer Paul Van Miert, burgemeester; mevrouw Annemie Der Kinderen, raadslid; de heer Achraf El Yakhloufi, 
raadslid; de heer Peter Segers, raadslid; de heer Luc Debondt, raadslid; de heer Peter Janssens, raadslid; de heer 
Bart Voordeckers, raadslid; mevrouw Pauline Ceusters; mevrouw Katleen De Coninck; de heer Yannick Glassée 
 
Zijn eveneens aanwezig: 
De heer Wilfried Sylverans; de heer Kurt Persegael; de heer Jan van Steenbergen; mevrouw Vicky Waterschoot 
 

Verontschuldigd: 
De heer Paul Moelans, voorzitter; de heer Francis Stijnen, schepen; de heer Reccino Van Lommel, raadslid; de heer 
Wout Schafraet, raadslid; de heer Ludwig Nietvelt 
 
 
16 februari 2023 19:30 - De voorzitter opent de openbare zitting 
 

 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Notulen 
Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 
 
 

 
 

2. Audio - Verslag algemeen vergadering van 16 december 2022 
 
Toelichting 
Conform artikel 20 van de statuten van Welzijnsvereniging Audio zijn de afgevaardigden van de deelgenoten 
verantwoordelijk voor kennisgeving van het verslag van de algemene vergadering aan de gemeenteraad, de raad 
voor maatschappelijk welzijn of het hoogste bestuursorgaan van de publieke rechtspersoon die geen gemeente of 
OCMW is of het hoogste bestuursorgaan van de private rechtspersoon zonder winstoogmerk. 
De vereniging Audio verzoekt daarom om het verslag van de algemene vergadering van 16 december 2022 aan de 
gemeenteraad en de raad voor maatschappelijk welzijn ter kennisneming voor te leggen. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Els Geudens toelichting bij dit punt. 
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3. Samenwerkingsovereenkomst rond noodplanning en crisisbeheer tussen Gemeente Kasterlee, 
Gemeente Lille, Gemeente Oud-Turnhout en Stad Turnhout 

 
Toelichting 
De commissie neemt kennis van de toelichting door Jan Govaerts, beleidsadviseur Handhaving, Nood- en 
Interventieplanning, over de samenwerkingsovereenkomst rond noodplanning en crisisbeheer tussen Gemeente 
Kasterlee, Gemeente Lille, Gemeente Oud-Turnhout en Stad Turnhout. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Jan Govaerts toelichting bij dit punt. 
Jan Van Steenbergen bedankt Jan Govaerts voor de toelichting en geeft aan dat de noodplanning en crisisbeheer 
goed in elkaar steekt en dat het belangrijk is dat noodplanning in samenwerking met andere gemeenten bestaat. Hij 
vraagt of er, in verband met de vrijwillige beschikbaarheid, een verplichting is voor het aanwezig zijn van een 
vervangende noodplanningscoördinator uit de andere gemeenten. 
Jan Govaerts antwoordt dat de politie, brandweer en medische diensten werken met een systeem van permanentie. 
Bij noodplanningscoördinatoren is dat niet zo. Zij zijn op basis van vrijwilligheid 24/7 oproepbaar. Indien een 
noodplanningscoördinator niet beschikbaar is, kan hij niet gedwongen worden. Uit de praktijk weten we dat, als de 
vraag komt, men al het mogelijke doet om ter plaatse te komen en in te springen. 
Peter Janssens vraagt wat het aantal noodplanningscoördinatoren is en wie er zal inspringen indien ze allemaal 
onbeschikbaar zijn. 
Jan Govaerts antwoordt dat er vier noodplanningscoördinatoren zijn en dat er een vakantieverdeling is om dit te 
voorkomen. 
 
 

 
 

4. Advies Stad Turnhout op de erkenningsaanvraag van de islamitische lokale geloofsgemeenschap 
Arrahmaan te Turnhout 

 
Toelichting 
Op 8 november 2022 heeft de Stad Turnhout vanwege het Agentschap voor Binnenlands Bestuur een schriftelijke 
vraag tot advies ontvangen betreffende de erkenningsaanvraag van de islamitische lokale geloofsgemeenschap 
Arrahmaan te Turnhout. De aanleiding hiervoor is dat het gebouw bestemd voor de uitoefening van de islamitische 
eredienst, in casu de moskee in de Otterstraat 81, in Turnhout gelegen is. Het advies betreft de 
erkenningsverplichtingen, vermeld in het artikel 7, 1° tot en met 9° van het Erkenningsdecreet Lokale 
Geloofsgemeenschappen. Er wordt een gunstig advies geadviseerd. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geven Eric Pelckmans en Bieke Van Riel toelichting bij dit punt. 
Peter Janssens geeft aan dat er gesproken wordt over een 1000-tal leden en vraagt wat de capaciteit is van het 
gebouw.  
Bieke Van Riel antwoordt dat 1000 leden niet wil zeggen dat ze tegelijkertijd de moskee bezoeken. Tijdens de 
Ramadan en het Suikerfeest verwacht men een grote opkomst en heeft de islamitische geloofsgemeenschap zelf de 
vraag gesteld of ze in een sporthal terecht kunnen. 
Peter Janssens vraagt of de bezoekers kunnen parkeren op het Boomgaardplein daar de parkeerplaatsen in de 
Otterstraat beperkt zijn. 
Bieke Van Riel antwoordt dat men meer en meer de moskee bezoekt per fiets waardoor de vraag naar fietsparking is 
toegenomen. Er zijn nu al fietsparkeerplaatsen voorzien, maar met de heraanleg van de Otterstraat zal dit toenemen. 
Peter Janssens vraagt of er voldoende geluidsisolatie voorzien is in het gebouw om klachten te voorkomen.  
Bieke Van Riel antwoordt dat het gebouw beschikt over geluidsisolatie en dat men geen weet heeft van eventuele 
klachten over geluidsoverlast. 
Peter Janssens vraagt of het mogelijk is voor raadsleden om de moskee te bezoeken. 
Bieke Van Riel antwoordt dat de moskee de vraag zelf al gesteld heeft. 
Uit het publiek vraagt men of de buitenlandse financiële stroom gecontroleerd wordt. 
Eric Pelckmans antwoordt dat de Stad niet de toelating heeft om dit te controleren. 
Paul Van Miert voegt toe dat de buitenlandse financiering federaal wordt gecontroleerd. 
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5. Toelichting Fietspolicy 
 
Toelichting 
De raadsleden hebben toelichting gevraagd over de doorrekening van de administratiekosten aan de 
personeelsleden. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geven Frank Van Springel en Bart Smets toelichting bij dit punt. 
Peter Janssens vraagt of er een limiet is op het aankoopbedrag. 
Frank Van Springel antwoordt dat er geen limiet is. Wel moet men toekomen met de eindejaarstoelage of 
vakantiedagen. 
Annemie Der Kinderen vraagt of er gewerkt wordt met uitsluitend Turnhoutse handelaars. 
Frank Van Springel antwoordt dat men fietsen kan aankopen bij handelaars uit Turnhout en daarbuiten. Indien een 
handelaar niet aangesloten is, zal Cyclevally contact met hen opnemen en kunnen ze, indien gewenst, aansluiten. 
 
 

 
 

6. Wijziging reglement telethuiswerk 
 
Toelichting 
De gemeenteraad wordt gevraagd om een aantal wijzigingen aan het reglement telethuiswerk goed te keuren. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Bart Smets toelichting bij dit punt. 
Bart Voordeckers vraagt of de effecten naar bezetting van kantoren ook bekeken is. Er zal een andere nood aan 
ruimten ontstaan. Aan mindere ruimten maar wel veel verschillende soorten van ruimten dan dat je vandaag hebt. Zit 
dat ook in dit verhaal? 
Bart Smets antwoordt dat men momenteel in fase 2 zit. Thuiswerk is en blijft occasioneel. Niemand is verplicht om 
van thuis uit te werken. Als mensen digitaal of hybride moeten vergaderen, zoeken ze een plek om apart te gaan 
zitten zodat ze andere collega’s niet storen. Fase 2 heeft als doel deze problemen op te lossen en na te gaan of men 
toekomt met een aantal kleine vergaderlokalen. 
Paul Van Miert antwoordt dat men momenteel zoekende is naar zo’n ruimten. Ook naar energie en efficiëntie van de 
kantoorbezetting zal de oefening gemaakt moeten worden. Daarna zal men de kantoorinrichting onder de loop 
nemen. 
Bart Voordeckers voegt toe dat thuiswerk een grotere werktevredenheid geeft. Het is een veranderingsproces. Het 
zou gek zijn om thuiswerk structureel in te voeren en iedereen zijn eigen plaats te laten behouden wat resulteert in 
veel lege ruimten. 
Paul Van Miert geeft aan dat er een evenwicht moet gezocht worden. Er zijn een aantal diensten waar thuiswerken 
niet mogelijk is. Dat veroorzaakt spanningen. 
Annemie Der Kinderen vraagt of mensen die occasioneel thuiswerken daar een vergoeding voor krijgen. 
Bart Smets antwoordt dat men het thuiswerk niet gaat financieren. Wel wordt men op alle mogelijke manieren vanuit 
ICT geflankeerd om al het materiaal ter beschikking te hebben om van thuis uit te kunnen werken. Tijdens corona, 
waarbij er veel aan thuiswerk gedaan werd, heeft men een groepsaankoop georganiseerd voor het aankopen van 
ergonomische bureaustoelen.  
Kurt Persegael antwoordt dat vergoeding voor thuiswerk bij openbare besturen niet verplicht is en vraagt of er 
nagedacht is over de tijdstippen waarin men kan werken. 
Bart Smets antwoordt dat er een aantal kaders zijn waarbinnen mensen moeten werken, zoals het reglement 
glijdende werktijd tussen 6 en 22 uur. Diensten hebben een dienstverlening naar de burger toe en dat vraagt toch 
een aantal specifieke zaken. Zo moeten de openingsuren en telefonische bereikbaarheid gerespecteerd worden. Er 
wordt nu een balans gezocht tussen thuiswerken en werken op kantoor. 
Pauline Ceusters vraagt of het mogelijk is om van thuis uit meeruren op te bouwen. 
Bart Smets antwoordt dat dat nu nog mogelijk is. Het college van burgemeester en schepenen heeft echter 
vastgesteld dat er niet altijd op een gezonde manier mee omgegaan wordt. Wel stelt men vast dat mensen die van 
thuis uit werken na hun middagpauze snel weer het werk hervatten. 
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7. Uitbreiding intergemeentelijke samenwerking discipline 5 
 
Toelichting 
Gemeentes Kasterlee, Oud-Turnhout en Stad Turnhout gingen een samenwerking aan voor Discipline 5 
(Communicatie) om in noodsituaties in een van de twee gemeentes of stad de verwachte taken in het crisiscentrum 
te kunnen opnemen en expertises te kunnen bundelen. Expertise delen betekent in dit geval een sterke 
efficiëntiewinst. 
De intergemeentelijke veiligheidscel is uitgebreid met de gemeente Lille. De samenwerking voor Discipline 5 wordt 
hierdoor ook uitgebreid met de gemeente Lille. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Kristel Grootjans toelichting bij dit punt. 
Jan Van Steenbergen vraagt of de communicatiecel bestaat uit twaalf medewerkers van de dienst Communicatie 
van de Stad of ook van andere gemeenten. 
Kristel Grootjans antwoordt dat de cel bestaat uit mensen van eigen communicatiedienst. Indien nodig kunnen deze 
rollen ingevuld worden door personen uit buurgemeenten of van de provincie. Deze medewerkers beschikken over 
een specifiek communicatief profiel. 
 
 

 
 

8. Boerenkrijglaan - kosteloze overdracht voor algemeen nut, van wegenis- en infrastructuurwerken + 
groenzone voor opname in het openbaar domein van de stad 

 
Toelichting 
Historische overdracht van wegenis- en infrastructuurwerken + groenzone, vormende de Boerenkrijglaan, voor 
opname in het openbaar domein van de stad. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Paul Van Miert toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

9. Punten gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn 
 
Notulen 
Paul Van Miert overloopt de agenda van de gemeenteraad en de raad voor maatschappelijk welzijn. 
 
 

 
 

10. Uit het college 
 
Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
 

 
 
Yannick Glassée 
Commissiesecretaris 


